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BR.0002.9.2012 

 
 

Protokół Nr XXV/2012 
sesji Rady Gminy Czerwonak, 

która odbyła się w dniu 20 września 2012 r. 
 
 
   Sesję rozpoczęto o godzinie 16.00, a zakończono o godzinie 23.00. Z ustawowego składu 
Rady Gminy Czerwonak liczącego 21 radnych w obradach wzięło udział 21 radnych; lista 
obecności stanowi załącznik nr 1; oraz Wójt, Zastępcy Wójta, Sekretarz, Radca Prawny, 
Skarbnik, Dyrektor CRKF „Akwen”, Dyrektor GOPS, Dyrektor SAPO, Prezes Spółdzielni Socjalnej 
DĄB, Dyrektor Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Ośrodku dla Dzieci Niewidomych w 
Owińskach, przedstawiciel Warsztatów Terapii Zajęciowej w Owińskach, Sołtysi, 
Przewodniczący Zarządów Osiedli i przedstawiciele prasy lokalnej. 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XXIV sesji.  
4. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Czerwonak na 2012 r. 
5. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czerwonak.  
6. Informacja na temat transportu gminnego – planowane zmiany w komunikacji gminnej 

od 1 stycznia 2013 r. 
7. Prezentacja multimedialna: Gospodarka odpadami w Gminie Czerwonak w świetle 

obowiązujących przepisów i przyszłych rozwiązań w ramach funkcjonowania 
Międzygminnego Związku „Gospodarki Odpadami Aglomeracji Poznańskiej”. 

8. Uchwała w sprawie zmiany statutu Związku Międzygminnego pod nazwą „Gospodarka 
Odpadami Aglomeracji Poznańskiej”. 

9. Przedstawienie projektu budowy zatoki na Akwenmarinie. 
10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie spółdzielczego własnościowego prawa 

do lokalu mieszkalnego położonego w Koziegłowach. 
11. Uchwała zmieniająca uchwałę Nr 397/LXI/2006 Rady Gminy Czerwonak z dnia 19 

października 2006 r. w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej dla uczniów. 
12. Uchwała w sprawie podziału Gminy Czerwonak na jednomandatowe okręgi wyborcze, 

ustalenia ich granic i numerów. 
13. Uchwała w sprawie nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w 

Czerwonaku. 
14. Uchwała w sprawie nadania statutu Młodzieżowej Rady Gminy Czerwonak. 
15. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Czerwonak za I półrocze 2012 r. 
16. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Czerwonak. 
17. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Czerwonak. 
18. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Czerwonak. 
19. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Czerwonak. 
20. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Czerwonak. 
21. Uchwała w sprawie podtrzymania stanowiska zawartego w uchwale 178/XXIII/2012 Rady 

Gminy Czerwonak z dnia 21 czerwca 2012 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Wójta Gminy Czerwonak. 

22. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy 
między sesjami Rady Gminy Czerwonak. 

23. Wolne głosy i wnioski. 
24. Zamknięcie sesji. 
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Ad.1. Otwarcie sesji. 
 Otwarcia obrad, powitania zgromadzonych i stwierdzenia prawomocności obrad 
dokonał Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak. 
 Dyrektor CRKF „Akwen” Anita Matela-Wiczyńska, Patryk Repecki, Paweł Włodarczyk i 
Prezes Spółdzielni Socjalnej DĄB Regina Ciborek przekazali na ręce Dyrektora Szkoły 
Podstawowej i Gimnazjum w Ośrodku dla Dzieci Niewidomych i przedstawiciela Warsztatów 
Terapii Zajęciowej w Owińskach fundusze, które zostały zebrane podczas zakończenia lata, 
zorganizowanego na Akwen Tropicana w Owińskach. Goście podziękowali za przekazane 
kwoty. 
 
Ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej, która 
na wniosek radnego Marka Pietrzyńskiego, zwróciła się o zdjęcie z porządku obrad punktu nr 
18 w przedmiocie nielegalnego spuszczania ścieków deszczowych z ul. Lipowej w 
Koziegłowach i stacji paliw w Czerwonaku, z powodu zaistnienia nowych faktów w sprawie. 

Przewodniczący Rady zwrócił się o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 4 
uchwały w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej od wyroku Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Poznaniu z dnia 18 lipca 2012 roku w sprawie oznaczonej sygn. akt II 
SA/Po 368/12 na uchwałę Rady Gminy Czerwonak z dnia 16 września 2010 roku nr 
406/LVII/2010 w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Czerwonak. 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby w punkcie 17 porządku obrad wprowadzić 
informację na temat złożonej interpelacji i udzielonej odpowiedzi. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk zwrócił się z pytaniem o celowość wniesienia 
skargi kasacyjnej. 

Radca Prawny Ewa Gąsiorek wyjaśniła, że sprawa dotyczy uchwały zmieniającej 
studium zagospodarowania przestrzennego zaskarżonej przez właściciela działki, którą 
obejmuje studium. Właściciel działki złożył skargę do WSA. Skarga została oddalona, a 
Skarżący złożył skargę kasacyjną do NSA powołując się m.in. na zapisy art. 64 Konstytucji RP. 
NSA uchylił wyrok WSA, ale skargę uznał za zasadną w punkcie dotyczącym art. 64 
Konstytucji RP. NSA uznał, że WSA „powinien rozważyć czy ten artykuł został naruszony”. W 
związku z tym WSA uchylił swoje poprzednie rozstrzygnięcie i tym samym uchylił uchwałę 
Rady Gminy w sprawie studium zagospodarowania przestrzennego. 

Radna Ewa Banaszak zwróciła się o uściślenie wniosku Komisji Rewizyjnej dotyczącego 
zdjęcia z porządku obrad uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 
Czerwonak, wniesionej przez Pana Antoniego Postanowicza, w przedmiocie nielegalnego 
spuszczania ścieków deszczowych z ul. Lipowej w Koziegłowach i stacji paliw w Czerwonaku. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Maciejewski w imieniu Komisji Rewizyjnej 
odpowiedział, że w tej sprawie wpłynęły nowe dokumenty i komisja chciałaby się z nimi 
zapoznać na kolejnym posiedzeniu, aby w/w uchwałę poddać pod głosowanie na kolejnej 
sesji. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie zmianę porządku 
obrad. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na sali. Wniosek został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
Porządek obrad po zmianie: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XXIV sesji. 
4. Uchwała w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej od wyroku Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu z dnia 18 lipca 2012 roku w sprawie oznaczonej sygn. akt II 
SA/Po 368/12 na uchwałę Rady Gminy Czerwonak z dnia 16 września 2010 roku nr 
406/LVII/2010 w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Czerwonak. 

5. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Czerwonak na 2012 r. 
6. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czerwonak. 
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7. Informacja na temat transportu gminnego – planowane zmiany w komunikacji gminnej 
od 1 stycznia 2013 r. 

8. Prezentacja multimedialna: Gospodarka odpadami w Gminie Czerwonak w świetle 
obowiązujących przepisów i przyszłych rozwiązań w ramach funkcjonowania 
Międzygminnego Związku „Gospodarki Odpadami Aglomeracji Poznańskiej”. 

9. Uchwała w sprawie zmiany statutu Związku Międzygminnego pod nazwą „Gospodarka 
Odpadami Aglomeracji Poznańskiej”. 

10. Przedstawienie projektu budowy zatoki na Akwenmarinie. 
11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie spółdzielczego własnościowego prawa 

do lokalu mieszkalnego położonego w Koziegłowach. 
12. Uchwała zmieniająca uchwałę Nr 397/LXI/2006 Rady Gminy Czerwonak z dnia 19 

października 2006 r. w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej dla uczniów. 
13. Uchwała w sprawie podziału Gminy Czerwonak na jednomandatowe okręgi wyborcze, 

ustalenia ich granic i numerów. 
14. Uchwała w sprawie nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w 

Czerwonaku. 
15. Uchwała w sprawie nadania statutu Młodzieżowej Rady Gminy Czerwonak. 
16. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Czerwonak za I półrocze 2012 r. 
17. Informacja na temat złożonej interpelacji i udzielonej odpowiedzi. 
18. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Czerwonak. 
19. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Czerwonak. 
20. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Czerwonak. 
21. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Czerwonak. 
22. Uchwała w sprawie podtrzymania stanowiska zawartego w uchwale 178/XXIII/2012 Rady 

Gminy Czerwonak z dnia 21 czerwca 2012 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Wójta Gminy Czerwonak. 

23. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy 
między sesjami Rady Gminy Czerwonak. 

24. Wolne głosy i wnioski. 
25. Zamknięcie sesji. 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu XXIV sesji. 

Rada Gminy przyjęła protokół XXIV sesji jednogłośnie. W głosowaniu wzięło udział 21 
radnych z 21 obecnych na sali. 
 
Ad.4. Uchwała w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej od wyroku Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Poznaniu z dnia 18 lipca 2012 roku w sprawie oznaczonej sygn. akt II 
SA/Po 368/12 na uchwałę Rady Gminy Czerwonak z dnia 16 września 2010 roku nr 
406/LVII/2010 w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Czerwonak. 

Wójt Mariusz Poznański powiedział, że warto złożyć skargę kasacyjną z uwagi na 
pojawiające się obecnie pytania wg którego studium uchwalać kolejne plany miejscowe. 
Wg Wójta Sąd powinien uchylić konkretny zapis i przekazać do poprawienia Radzie Gminy. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 
powiedział, że komisja nie zajmowała się sprawą na posiedzeniu z uwagi na to, że informacja 
dosyć późno wpłynęła do komisji. Wyraził swoje osobiste zdanie, że nie widzi przeszkód, aby 
głosować za wniesieniem skargi kasacyjnej. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad.5. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Czerwonak na 2012 r. 

Skarbnik Radosława Wiśniewska przedstawiła projekt w/w uchwały i autopoprawkę 
do zmian budżetowych, która dotyczyły zmian wprowadzonych na zebraniach sołeckich 
Sołectwa Bolechówko, Czerwonak I, Czerwonak II, Bolechówko, Kliny i Zarząd Osiedla 
Leśnego. 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera poinformowała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. Komisja odniosła się do zmiany 
wprowadzonej przez CRKF „Akwen” i poruszyła kwestię pisma dostarczonego przez Dyrektor 
CRKF „Akwen”, które zostało przyjęte z dezaprobatą. W związku z zaistniałą sytuacją 
Przewodnicząca komisji przekazała na ręce Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Roberta 
Maciejewskiego wniosek o przeanalizowanie faktur dotyczących zakupów i usług 
zakupionych w 2012 r. przez CRKF „Akwen”. Przewodnicząca komisji odniosła się również do 
kwoty dotyczącej chodników na Cmentarzu Komunalnym. Komisja poprosiła o zachowanie 
tej kwoty. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Sportu Ewa Banaszak poinformowała, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 

Radny Marek Pietrzyński zapytał Wójta Gminy o koncepcję zagospodarowania 
zaoszczędzonych środków. 

Wójt Mariusz Poznański odpowiedział, że została podjęta decyzja o przyspieszeniu 
realizacji ul. Piłsudskiego w Koziegłowach do Cmentarza Komunalnego. Oprócz inwestycji 
drogowych nie są przygotowane nowe inwestycje, ponieważ ich rozpoczęcie będzie 
skutkowało zimową przerwą. Wolne środki, które zostają z umniejszenia inwestycji, 
przeznaczone zostaną na umniejszenie kredytu. 

Radny Robert Maciejewski poruszył kwestię braku kompletnego wniosku o dotację z 
parafii w Owińskach i zapytał czy brak pozwoleń jest przeszkodą formalną czy wynika z 
niedopatrzenia urzędników. 

Wójt Mariusz Poznański odpowiedział, że proboszcz Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. Św. 
Jana Chrzciciela w Owińskach sam wystąpił z wnioskiem o wstrzymanie dotacji z uwagi na 
dodatkowe dokumenty, które musi uzupełnić w Starostwie Powiatowym. 

Wójt Mariusz Poznański poruszył również kwestię wydatków CRKF „Akwen”, do 
zwiększenia których przyczyniły się nowe zadania, m. in. place zabaw, które dzięki 
inwentaryzacji są placami bezpiecznymi. 

Wójt Mariusz Poznański odniósł się również do wykupu udziałów PW „Transkom”, który 
jest konieczny do tego, aby gminne autobusy mogły wjeżdżać na teren m. Poznania. 

Radny Wojciech Skrzekut zgłosił uwagę do zapisu w zadaniu 131 „Drogi i ulice na 
terenie gminy”, że ul. Nowa jest w zupełnie innym miejscu w Czerwonaku. Radny odniósł się 
również do zmian w budżecie CRKF „Akwen” stwierdzając, że dobry menedżer nie powinien 
dopuścić do sytuacji, w której brakuje środków finansowych. 

Radna Renata Walerych odniosła się do zasad dystrybucji biletów, opłat za przejazdy 
itp. w przypadku podpisania porozumienia w sprawie transportu zbiorowego. Wójt Mariusz 
Poznański odpowiedział, że te kwestie zostaną poruszone w prezentacji Zastępcy Wójta 
Tomasza Stellmaszyka. 

Radna Renata Walerych poruszyła również kwestię wydatków CRKF „Akwen”. 
Zapytała o następujące sprawy: 
- na czym polegała inwentaryzacja placów zabaw; 
- na ile miesięcy przewidziane są wydatki; 
- czy CRKF „Akwen” ma możliwość korzystania ze wsparcia radców prawnych Urzędu Gminy; 
- ile trzeba dopłacać do zajęć Aqua Aerobic, gdy mieszkańcy płacą za bilety wstępu na 
pływalnię. 
 Skarbnik Radosława Wiśniewska odniosła się do poszczególnych pytań radnej Renaty 
Walerych: 
- w sprawie inwentaryzacji placów zabaw odbyło się spotkanie, podczas którego Dyrektor 
CRKF „Akwen” Anita Matela-Wiczyńska w ramach prezentacji przedstawiła co jest zrobione i 
co jeszcze należy zrobić; 
- środki na wydatki, o które wnioskuje CRKF „Akwen”, są przewidziane na 4 miesiące; 
- po stronie dochodów znajdują się opłaty za korzystanie z pływalni, a dopłaty do zajęć Aqua 
Aerobic są po stronie wydatków. 

Radna Beata Gryska powiedziała, że jako sołtys posiada teczkę inwentaryzacyjną i 
może udostępnić ją radnej Renacie Walerych. 

Radny Robert Maciejewski odniósł się do kwestii udziałów PW „Transkom”. Stwierdził, 
że w związku z planowanym zakupem busów wzrośnie wartość udziałów w Spółce. 
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Radny Marek Pietrzyński nie był zadowolony z odpowiedzi Wójta. Radny uważa, że nie 
ma koncepcji na inwestycje i mocy przerobowej. Radny poparł wykup udziałów PW 
„Transkom”. 

Radna Wiesława Fedder zwróciła się do radnych o poszanowanie czasu i pracy na 
komisjach. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta 20 głosami przy 1 wstrzymującym się i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad.6. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Czerwonak. 

Skarbnik Radosława Wiśniewska przedstawiła projekt w/w uchwały i dokonała korekty 
o następujące kwestie: 
- zimowe utrzymanie dróg i chodników - Akcja Zima 2011-2012; 
- „Radzę sobie lepiej”; 
- wprowadzenie nowego zadania pn. „Remont dróg gruntowych tłuczniem kamiennym”. 
 Dwie pierwsze zmiany dotyczą uwagi RIO dotyczącej informacji za I półrocze jako 
dostosowanie wielkości budżetu do wielkości WPF. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera poinformowała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad.7. Informacja na temat transportu gminnego – planowane zmiany w komunikacji gminnej 
od 1 stycznia 2013 r. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk przedstawił prezentację dotyczącą planowanych 
zmian w komunikacji gminnej. Prezentacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad.8. Prezentacja multimedialna: Gospodarka odpadami w Gminie Czerwonak w świetle 
obowiązujących przepisów i przyszłych rozwiązań w ramach funkcjonowania 
Międzygminnego Związku „Gospodarki Odpadami Aglomeracji Poznańskiej”. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk przedstawił prezentację dotyczącą gospodarki 
odpadami w Gminie Czerwonak w świetle obowiązujących przepisów i przyszłych rozwiązań 
w ramach funkcjonowania Międzygminnego Związku „Gospodarki Odpadami Aglomeracji 
Poznańskiej”. Prezentacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad.9. Uchwała w sprawie zmiany statutu Związku Międzygminnego pod nazwą „Gospodarka 
Odpadami Aglomeracji Poznańskiej”. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk przedstawił projekt w/w uchwały. 
 Radny Janusz Andrzejewski, członek Komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa, zwrócił 
się z następującymi pytaniami:  
- czy podjęcie uchwały jest konieczne podczas obecnej sesji Rady Gminy; 
- dlaczego Przewodniczący Rady nie wprowadził tego tematu na posiedzenia komisji. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak odpowiedział, że drugie pytanie powinno 
zostać przedstawione Przewodniczącemu Komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk odniósł się do pierwszego pytania radnego 
Janusza Andrzejewskiego mówiąc, że rozmawiał przed posiedzeniem komisji z radnym 
Tadeuszem Sikoniem, który zapytał czy na tym etapie jest możliwość ingerencji w statut. 
Zdaniem Zastępcy Wójta nie było możliwości dokonywania zmian w statucie. 

Radna Wiesława Fedder zapytała co by się stało w przypadku nieprzyjęcia statutu, 
wycofania się Miasta Poznania ze związku i rezygnacji z budowy spalarni. 

Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk odpowiedział, że obecnie jedyną funkcjonującą 
instalacją regionalną jest składowisko odpadów w Suchym Lesie. W przypadku wycofania się 
Miasta Poznania ze związku i rezygnacji z budowy spalarni gmina musiałaby składować 
odpady w Suchym Lesie. Zgodnie z ustawą należałoby zagospodarować odpady na terenie 
rejonu. 
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Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały z techniczną autopoprawką. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych 
na sali. Uchwała została przyjęta 13 głosami przy 7 wstrzymujących się i stanowi załącznik nr 7 
do protokołu. 
 
Ad.10. Przedstawienie projektu budowy zatoki na Akwenmarinie. 
 Dyrektor CRKF „Akwen” Anita Matela-Wiczyńska zaprezentowała projekt budowy 
zatoki na Akwenmarinie. Dyrektor poprosiła obecnych na sali radnych i sołtysów o 
przekazywanie w miarę możliwości kamienia polnego, co pozwoli obniżyć koszty inwestycji. 
Dyrektor zaprosiła radnych na Wielkopolskie Motorowodne Zamknięcie Sezonu 2012 r. 
Prezentacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad.11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie spółdzielczego własnościowego 
prawa do lokalu mieszkalnego położonego w Koziegłowach. 
 Wójt Mariusz Poznański przedstawił projekt w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad.12. Uchwała zmieniająca uchwałę Nr 397/LXI/2006 Rady Gminy Czerwonak z dnia 19 
października 2006 r. w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej dla uczniów. 
 Dyrektor SAPO Jerzy Roch Kowalski przedstawił projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Ewa Banaszak poinformowała, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera poinformowała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad.13. Uchwała w sprawie podziału Gminy Czerwonak na jednomandatowe okręgi 
wyborcze, ustalenia ich granic i numerów. 
 Sekretarz Joanna Kowalczyk-Chudy przedstawiła projekt w/w uchwały. Radni 
otrzymali zmienioną treść załącznika do uchwały. Zmiana dotyczyła zmiany redakcyjnej, 
polegającej na pokazaniu granic w terenie. 
 Radny Leszek Lesiczka zwrócił uwagę na podział Kicina na okręg nr 11 i 12. Zdaniem 
radnego mieszkańcom trudno będzie zrozumieć przedstawiony podział. 
 Sekretarz Joanna Kowalczyk-Chudy wyjaśniła, że Delegatura Krajowego Biura 
Wyborczego w Poznaniu zwróciła uwagę na niewystarczającą normę przedstawicielstwa w 
Klinach. Jedyną możliwością było połączenie z Kiciniem w taki sposób, aby mieszkańcy Klin 
„miały swojego przedstawiciela i większość w stosunku do pozostałych osób mieszkających w 
Kicinie”. 
 Radny Jacek Sommerfeld zapytał o: 
- możliwość włączenia ul. Piłsudskiego 27B do okręgu nr 14; 
- możliwość zmiany granic sołectwa; 
- włączenie Os. Leśnego 6D do okręgu nr 19. 
 Sekretarz Joanna Kowalczyk-Chudy wyjaśniła, że Delegatura Krajowego Biura 
Wyborczego nie wyraziła zgody na to, aby ul. Piłsudskiego 27B została włączona do Os. 
Leśnego, ponieważ terytorialnie należy do tzw. sołectwa „stare” Koziegłowy. Istnieje 
możliwość zmiany uchwały, ale wtedy, gdy zostaną zmienione granice jednostek 
pomocniczych. Natomiast przeniesienie Os. Leśnego 6D spowoduje, że zostanie zachwiana 
norma zrównoważonego przedstawicielstwa. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak powiedział, że odnośnie ul. Piłsudskiego 27B 
trzeba będzie zmienić granice sołectw z uwagi na specyfikę zabudowy. 
 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk wyjaśnił, że poczyniono starania, aby liczba 
mieszkańców w okręgach była zrównoważona. 
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Klub Radnych „Lepsza Gmina” złożył wniosek o wykreślenie ul. Poprzecznej w 
Owińskach z okręgu nr 5 i dodanie do okręgu nr 4. 

Wójt Mariusz Poznański jest przeciwny takiemu rozwiązaniu i poprosił o uzasadnienie 
wniosku Klubu Radnych „Lepsza Gmina” z uwagi na to, że bloków nie należy łączyć z niską 
zabudową. 

Radny Leszek Lesiczka zaproponował, aby Kliny, Ludwikowo i Miękowo stworzyły 
jeden okręg. 

Wójt Mariusz Poznański odpowiedział, że Komisarz Wyborczy nie zgadza się na 
dokonanie takiego podziału z uwagi na zbyt małą normę przedstawicielstwa. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak zaproponował, aby przekonać 
mieszkańców sołectw Kliny, Mielno, Dębogóra, aby zameldowali się i być może wtedy norma 
przedstawicielstwa ulegnie zmianie. 

Sekretarz Joanna Kowalczyk-Chudy wyjaśniła, że dla Komisarza Wyborczego liczy się 
norma przedstawicielstwa, a nie obszar jaki zostanie objęty granicami okręgu. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak odniósł się do wypowiedzi Wójta Mariusza 
Poznańskiego w sprawie podziału Owińsk na dwa okręgi. Dokonany podział odzwierciedla 
podział społeczny, który charakteryzuje Owińska. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie wniosek złożony 
przez Przewodniczącego Klubu Radnych „Lepsza Gmina” Wojciecha Skrzekuta. W 
głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Wniosek został przyjęty 15 
głosami przy 2 przeciw i 3 wstrzymujących się. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt uchwały 
wraz z przyjętą poprawką. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. 
Uchwała została przyjęta 19 głosami przy 1 przeciw i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad.14. Uchwała w sprawie nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w 
Czerwonaku. 
 Kierownik GOPS Małgorzata Brzezińska-Budych dokonała uzasadnienia projekty w/w 
uchwały.  
 Wiceprzewodnicząca Rady, Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Polityki 
Społecznej i Zdrowia Renata Walerych poinformowała, że komisja uznała przyjęcie uchwały 
za formalność wynikającą ze zmiany przepisów. 
  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W głosowaniu 
wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i 
stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad.15. Uchwała w sprawie nadania statutu Młodzieżowej Rady Gminy Czerwonak. 
 Przewodnicząca doraźnej Komisji Statutowej Maria Libera dokonała uzasadnienia 
projektu w/w uchwały. Zwróciła uwagę, że wprowadzone zmiany pozwolą jasno i precyzyjnie 
określić zadania Młodzieżowej Rady, jej opiekuna oraz pozwolą sprawnie funkcjonować MR 
jeśli taka zostanie powołana. Przewodnicząca podkreśliła, że uchwalenie statutu nie jest 
jednoznaczne z powołaniem Młodzieżowej Rady. Poprosiła poprzedniego opiekuna 
Młodzieżowej Rady o przedstawienie krótkiej relacji z opieki nad Młodzieżową Radą. 
Przewodnicząca zwróciła się do radnych o niedokonywanie oceny poprzedniej MR. 
 Radna Tatiana Kędziora, opiekun I kadencji Młodzieżowej Rady poinformowała, że 
Rada funkcjonowała przez dwa lata i borykała się z problemem lokalowym. Ponadto trudno 
było uzyskać quorum dlatego zwróciła uwagę na zbyt dużą liczbę radnych mimo, że w 
zaproponowanym przez komisję statucie ograniczono liczbę z 21 do 17 radnych. Zdaniem 
radnej w skład Młodzieżowej Rady powinni  wchodzić przedstawiciele organizacji 
pozarządowych. 
 Radna Daniela Jankowska – Bachor nie rozumie w jakim celu ma zostać uchwalony 
statut skoro nie funkcjonuje Młodzieżowa Rada. Zapytała dlaczego opiekuna wybiera Rada 
Gminy ze swojego grona. Zdaniem radnej opiekunem powinna zostać osoba profesjonalnie 
do tego przygotowana: z wyższym wykształceniem, kursem pedagogicznym lub 
przygotowaniem pedagogicznym oraz  kursem kuratoryjnym. Radna zwróciła uwagę, że nikt 
nie zapytał ile kosztowało funkcjonowanie Młodzieżowej Rady, a ona zapoznała się z 
liczbami. Poza tym powiedziała, że  samorządności uczą szkoły.  
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 Przewodnicząca doraźnej Komisji Statutowej Maria Libera wyjaśniła, że do Komisji 
Statutowej wpłynął wniosek o rozpoczęcie prac nad zmianą statutu, zaproponowany projekt 
jest propozycją, co do której można wprowadzić zmiany. Poinformowała, że komisja nie 
zajmowała się stroną finansową, opiekun Młodzieżowej Rady otrzymywał wynagrodzenie 
zgodnie z uchwałą Rady Gminy dot. diet radnych. Przewodnicząca poinformowała, że 
komisja nie wprowadziła żadnych zmian w sprawie wynagrodzenia opiekuna.   
 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, członek Komisji Statutowej Ewa 
Banaszak powiedziała, że w poprzedniej kadencji Komisja Oświaty była inicjatorem 
powołania Młodzieżowej Rady. Obecnie funkcjonująca Komisja Oświaty, Kultury i Sportu 
składa się częściowo z innych członków i uważa, że młodzież ma wiele możliwości 
działalności w samorządach szkolnych i innych organizacjach znajdujących się na terenie 
gminy. Komisja negatywnie odniosła się do powołania Młodzieżowej Rady, czterech 
członków głosowało przeciw powołaniu MR jeden głosował za. 
 Radna, członek Komisji Statutowej Wiesława Fedder zwróciła się z pytaniem, czy 
uchwalenie statutu spowoduje konieczność powołania Młodzieżowej Rady. 
 Sekretarz Joanna Kowalczyk-Chudy wyjaśniła, że uchwalenie statutu nie spowoduje 
konieczności powołania Młodzieżowej Rady. Realizację uchwały nakazuje się Wójtowi nie 
określając konkretnego terminu. 
 Zdaniem radnego Andrzeja Moczulskiego nie ma sensu uchwalania statutu skoro 
Młodzieżowa Rada nie funkcjonuje, a nowej na razie nie powołujemy. Radny nie widzi 
potrzeby jej tworzenia. 
 Przewodnicząca doraźnej Komisji Statutowej Maria Libera, wyjaśniła że komisja 
podjęła prace nad zmianą zapisów statutu, gdyż taki wpłynął wniosek. Przewodnicząca 
podkreśliła, że nigdy nie była, nie jest i nie będzie zainteresowana objęciem funkcji opiekuna 
Młodzieżowej Rady. 
 Radna Wiesława Fedder jest za podjęciem uchwały, gdyż kiedy Rada Gminy wyrazi 
chęć powołania Młodzieżowej Rady wówczas statut będzie już zmieniony. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak powiedział, że przedmiotem uchwały jest 
zmiana statutu, a nie powołanie MR. 
 Wójt Mariusz Poznański nie zgadza się z zapisem, że realizację uchwały powierza się 
Wójtowi. Nie chce być narażony na zarzut, że po podjęciu uchwały nie doprowadził do 
powołania Młodzieżowej Rady. Wójt proponuje w pkt 2 wpisać, że powołanie Młodzieżowej 
Rady następuje w momencie zabezpieczenia w budżecie gminy środków na jej 
funkcjonowanie. 
 Przewodniczący Rady prosił o składanie konkretnych wniosków. 
 Radny Marek Pietrzyński przestrzegł przed szybkim podejmowaniem decyzji, uważa, że 
przed podjęciem prac nad zmianą statutu należało zdiagnozować sytuację, zbadać 
dlaczego poprzednia MR się nie sprawdziła. Radny jest za przyjęciem statutu z 
uwzględnieniem poprawki Wójta. Zaproponował, aby do następnej sesji komisje i kluby 
radnych wypracowały opinie w sprawie powołania Młodzieżowej Rady.  
 Przewodniczący Rady wyjaśnił, że otrzymał informacje od radcy prawnego, że ze 
względów formalnych nie można wprowadzić do statutu poprawki zaproponowanej przez 
Wójta. 
 Radna Tatiana Kędziora zgłosiła wniosek cofnięcia projektu uchwały do komisji w celu 
rozpatrzenia następujących propozycji: 
- ograniczenia liczby radnych z 17 do 11, 
- zmiany liczebności w okręgach wyborczych, 
- stworzenia możliwości wyboru członków MR spośród organizacji pozarządowych. 
 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Ewa Banaszak uważa, że przed 
podjęciem uchwały należy zapytać Radę Gminy czy chce powołania Młodzieżowej Rady, 
przewodnicząca przychyla się do wcześniejszego wniosku.  
 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie cofnięcia projektu 
uchwały do prac w komisji. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19 obecnych na sali. 
Wniosek został przyjęty 15 głosami przy 1 przeciw i 3 wstrzymujących się.  
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Ad.16 Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Czerwonak za I półrocze 2012 r. 
 Skarbnik Radosława Wiśniewska poinformowała, że wszyscy radni otrzymali uchwałę 
RIO w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonej przez Wójta Gminy Czerwonak informacji o 
przebiegu wykonania budżetu Gminy Czerwonak za I półrocze 2012 roku. Informacja RIO 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu. Następnie skarbnik przedstawiła prezentację z 
wykonania budżetu. Prezentacja stanowi załącznik nr 14 do protokołu. Informacja o 
przebiegu wykonania budżetu Gminy Czerwonak za I półrocze 2012 r.  stanowi załącznik nr 15 
do protokołu. 
 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera poinformowała, że komisja 
analizując wykonanie budżetu za I półrocze zastanawiała się, co jest przyczyną niskiego 
wykonania inwestycji. Po przeanalizowaniu problemu komisja zaproponowała zwiększenie 
zatrudnienia w Wydziale Zamówień Publicznych. Komisja zapoznała się z pozytywna opinią 
RIO i pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu za I półrocze. 
 Radny Marek Pietrzyński powiedział, że analizując wykonanie budżetu należy odnieść 
się do lat poprzednich i można zauważyć spadek wykonania inwestycji. Zdaniem radnego 
niskie wykonanie inwestycji wynika ze złej organizacji zamówień publicznych. 
 Wójt Mariusz Poznański wyjaśnił, że na niskie wykonanie inwestycji wpływ miały dwie 
inwestycje: problemy związane z budową ulicy Źródlanej oraz z ulicą Zagórze, Zalesie. Wójt 
powiedział, że prowadzi bezpieczny budżet z przemyślanymi decyzjami. Przychylając się do 
wniosku Komisji Budżetu i Finansów Wójt zastanawia się nad zlecaniem niektórych inwestycji 
kancelarii zewnętrznej. Wójt odniósł się do wcześniejszego wniosku jednej z komisji w sprawie 
zatrudnienia w Urzędzie Gminy osoby odpowiedzialnej za promocję sprzedaży gruntów 
inwestycyjnych w gminie. Powiedział, że na dzień dzisiejszy nie zatrudni takiej osoby natomiast 
przeznaczy większe środki do Wydziału Promocji natomiast przychylając się do wniosków 
radnych z dzisiejszego posiedzenia zastanowi się nad zatrudnieniem osoby w Zamówieniach 
Publicznych. Wójt prosił radnych o zastanowienie się nad wykorzystaniem terenów 
inwestycyjnych na odnawialne źródła energii. 
 Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak powiedział, że Wydział Inwestycji ciężko 
pracuje, aby realizować zaplanowane inwestycje. Z zaplanowanych 27 inwestycji planuje 
wykonać wszystkie. 
 
Ad.17. Informacja na temat złożonej interpelacji i udzielonej odpowiedzi. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poinformował o złożonej interpelacji w 
sprawie sposobu realizacji inwestycji „Budowa ul. Zagórze w Czerwonaku” oraz udzielonej 
odpowiedzi w w/w sprawie. Wszyscy otrzymali treść interpelacji wraz z odpowiedzią Wójta. 
 Radni nie mieli pytań. 
 
Ad.18. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Czerwonak 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Maciejewski dokonał uzasadnienia projektu 
uchwały w przedmiocie wieloletniego ukrywania przedwstępnej umowy kupna sprzedaży 
zawartej w dniu 22 grudnia 1993 r. oraz narażenie Gminy Czerwonak na straty finansowe 
związane z w/w umową. Komisja uznała skargę za bezzasadną. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak  poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 18 radnych z 18 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta 17 głosami przy 1 wstrzymującym się i stanowi załącznik nr  16 do protokołu. 
 
Ad.19. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Czerwonak 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Maciejewski dokonał uzasadnienia projektu 
uchwały w przedmiocie bezprawnego zawieszenia na 9 miesięcy wydania warunków 
zabudowy na budowę domu jednorodzinnego na działce 7/4 w Czerwonaku. Komisja uznała 
skargę za bezzasadną, ale nie była jednomyślna 2 członków uznało skargę za zasadną. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poinformował, że wpłynął projekt uchwały 
radnych: Marka Pietrzyńskiego i Jacka Sommerfelda uznający skargę za zasadną. 
Przewodniczący wyjaśnił, że w pierwszej kolejności pod głosowanie poddany będzie  wniosek 
Komisji Rewizyjnej i jeśli nie zyska poparcia większości radnych wówczas pod głosowanie 
poddany zostanie wniosek radnych Marka Pietrzyńskiego i Jacka Sommerfelda.  
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 Radny Marek Pietrzyński wyjaśnił, że razem z radnym Jackiem Sommerfeldem 
szczegółowo przeanalizował sprawę głównie opierając się na decyzji SKO, co zostało 
opisane w uzasadnieniu projektu uchwały. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk odniósł się do wypowiedzi radnego Marka 
Pietrzyńskiego wyjaśniając kwestie uchwalania planów i wydawania warunków zabudowy. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt uchwały 
przygotowany przez Komisję Rewizyjną. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych z  19 
obecnych na sali. Uchwała została przyjęta 11 głosami przy 2 przeciw i 6 wstrzymujących się. 
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Ad.20. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Czerwonak 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Maciejewski dokonał uzasadnienia projektu 
uchwały w sprawie skargi w przedmiocie nieprawidłowego prowadzenia inwestycji budowy 
zatok autobusowych na ul. Polnej w Czerwonaku. Komisja uznała skargę za bezzasadną. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta 17 głosami przy 1 przeciw i 1 wstrzymującym się. Uchwała  stanowi załącznik nr 18 do 
protokołu. 
 
Ad.21. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Czerwonak 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Maciejewski dokonał uzasadnienia projektu 
uchwały w przedmiocie braku odpowiedzi na pismo z dn. 7 lipca 2010 r. Komisja uznała 
skargę za bezzasadną. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta 18 głosami przy 1 wstrzymującym  i stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Ad.22. uchwała w sprawie podtrzymania stanowiska zawartego w uchwale 178/XXIII/2012 
Rady Gminy Czerwonak z dnia 21 czerwca 2012 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na 
działalność Wójta Gminy Czerwonak. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Maciejewski dokonał uzasadnienia projektu 
w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W głosowaniu 
wzięło udział 19 radnych z 19 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta 18 głosami przy 1 
wstrzymującym się i stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Ad.23. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy 
między sesjami Rady Gminy Czerwonak. 
 Nie zgłoszono żadnych pytań. Informacja stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
Ad.24. Wolne głosy i wnioski. 
 Pan Antoni Postanowicz wyraził zdziwienie wynikami głosowań uchwał dotyczących 
skarg złożonych przez niego na działalność Wójta. Skarżący skrytykował sposób 
postępowania Wójta we wszystkich sprawach opisanych w skargach. 
 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk zapytał o następujące sprawy: 
- kiedy Gmina przystąpi do aktualizacji planu Kicin, 
- zwrócił uwagę na problem organizacji ruchu w Kicinie, zamknięcie ul. Rolnej. 
 Radny Leszek Lesiczka w imieniu Stowarzyszenia „Len” i mieszkańców Kicina zaprosił 
na spotkanie wszystkich komisji Rady Miasta Swarzędz w sprawie inwestycji firmy Bros. 
Spotkanie odbędzie się 25 września br. o godz. 12.00. 
 Radny Jacek Sommerfeld: 
- złożył wniosek, aby poprosić Zakład Karny w Koziegłowach o posprzątanie lasów w ramach 
pracy społecznej, 
- zapytał, jakie są plany zagospodarowania starego budynku Komisariatu Policji w 
Czerwonaku, 
- poinformował, że mieszkańcy Koziegłów przy ul. Gdyńskiej nie otrzymują gazetki „i wiesz 
więcej” , 
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- zapytał na jakim etapie jest opracowanie z okazji 600 - lecia Czerwonaka. 
 Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak odpowiedział na zapytania radnych: 
- obiecał sprawdzić rozwiązanie organizacji ruchu w Kicinie, która jest związana z pracami w 
ramach budowy kanalizacji przez Związek Międzygminny Puszcza Zielonka,  
- w sprawie komisariatu Policji w Czerwonaku otrzymał zapewnienie od Starosty, iż po 
otrzymaniu dokumentów od Policji wystąpi do Urzędu Gminy Czerwonak z zapytaniem na jaki 
cel zostanie przeznaczony budynek, 
- zatrudnienie więźniów jest sprawą kosztowną, gdyż należy zapewnić ubezpieczenie, ubranie 
i wyżywienie. 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Maciejewski zapytał, czy w parku przy 
pałacu w Owińskach jest możliwość zamontowania betonowych koszy. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk odniósł się do wypowiedzi radnych: 
- sprawdzi możliwość zamontowania przy pałacu w Owińskach betonowych koszy, wcześniej 
nie było zgody konserwatora zabytków,  
- prosił o podanie numerów posesji przy ul. Gdyńskiej do których gazetka nie dochodzi, 
- odpowiadając na pytanie w sprawie aktualizacji planu Kicin Zastępca Wójta wyjaśnił, że 
sprawa skomplikowała się po ogłoszeniu wyroku NSA w sprawie uchylenia studium. 
Poinformował, że zwrócił się do projektantów planów, które są obecnie opracowywane, aby 
wypowiedzieli się jakie są konsekwencje uchylenia studium na ile zapisy opracowywanych 
planów są zgodne ze starym studium i czy jest to możliwe. W związku z powyższą sytuacją 
został wstrzymany proces wywoływania planów. 
 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk zapytał o przystąpienie do aktualizacji planu 
Kicin. 
 Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 
zwrócił się z prośbą, aby przed przystąpieniem do aktualizacji planu Kicin rozważyć częściową 
zmianę studium. 
 Radny Leszek Lesiczka zwrócił uwagę na następujące kwestie: 
- bezpieczeństwo na ulicy Gwarnej w Kicinie, 
- ponownie zgłosił problem z dojazdem do szkoły, przejście dla pieszych przy szkole w Kicinie  
znajduje się za zakrętem, co jest niebezpieczne w związku z tym zwrócił się o wybudowanie 
wysepki lub sygnalizacji świetlnej. 
 Radny Andrzej Moczulski ponowił wniosek mieszkańców Promnic o zamontowanie 
świateł na ulicy Powiatowej. 
 Ponownie głos zabrał Pan Antoni Postanowicz, który poinformował, że Wójt oddał mu 
bezprawnie dwie działki bez podania powodów prawnych oddania. Wyraził zdziwienie 
dlaczego Wójt wywłaszczył go pod zatoki autobusowe skoro parę metrów dalej gmina ma 
swój teren. 
 Sołtys Marek Smykowski  zapytał jakie jest przełożenie na plan mpzp w zakresie  
przebiegu drogi wojewódzkiej 196 w rejonie wsi Bolechowo-Szlachęcin  w związku z wyrokiem 
NSA w sprawie uchylenia studium. Sołtys wyraził zadowolenie z propozycji Wójta dotyczącej 
terenów przeznaczonych pod inwestycje w Bolechowie, mieszkańcy są chętni do rozmów w 
tej sprawie.  
 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Ewa Banaszak zaprosiła wszystkich na 
śpiewającą biesiadę czerwonacką, która odbędzie się 13 października br. o godz. 15.00 w 
hali sportowej w Czerwonaku. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk odpowiadając sołtysowi powiedział, że jeśli 
chodzi o w/w plan to w starym studium te tereny też były pod aktywizację gospodarczą. W 
związku z tym nie ma problemu. 
 Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 
odnosząc się do wypowiedzi sołtysa powiedział, że komisja wypracowała stanowisko, aby 
zlecić opracowanie wariantowej prognozy skutków finansowych w związku z protestami 
społecznymi jakie budzi lokalizacja w obszarze planu inwestycji związanej z gospodarką 
odpadami. 
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Ad.25. Zamknięcie sesji. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak zamknął XXV sesję Rady Gminy Czerwonak. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziły: 
Monika Grzebielucha 
Izabela Lesiecka 


